



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

CONVENTION RELATIVE À LA PROCÉDURE CIVILE
(La Haye, le 1^{er} mars 1954)

Notification

AUTORITÉS

Pays-Bas, de Royaume des, 29-01-2013

(Traduction)

Pour la partie européenne des Pays-Bas est désigné comme autorité compétente pour exécuter, conformément aux dispositions de la Convention, les commissions rogatoires adressées par les États où la Convention est en vigueur, le tribunal dans la circonscription duquel cette exécution doit avoir lieu.

Pour la partie caraïbe des Pays-Bas (les îles de Bonaire, Saint-Eustache et Saba) le Président de la Cour de Justice est désigné comme autorité à laquelle doivent être transmises, conformément aux dispositions de la Convention, les commissions rogatoires adressées par les États où la Convention est en vigueur.

La Haye, le 27 février 2013

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <http://www.minbuza.nl/depositary>.

II Procédure civile No. 1/2013



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

CONVENTION RELATING TO CIVIL PROCEDURE
(The Hague, 1 March 1954)

Notification

AUTHORITIES

Netherlands, the Kingdom of the, 29-01-2013

(Translation)

For the European part of the Netherlands, the authority which, in accordance with the provisions of the Convention, executes Letters of Request originating from the States in which the Convention is in force is the district court within whose jurisdiction execution must take place.

For the Caribbean part of the Netherlands the authority to whom, in accordance with the provisions of the Convention, Letters of Request originating from States in which the Convention is in force must be transmitted is the President of the Court of Justice.

The Hague, 17 February 2013

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <http://www.minbuza.nl/depositary>.

II Civil Procedure No. 1/2013